
Referat af den ordinære generalforsamling d. 20. februar 2024 afholdt på Tisvilde 

Højskole. 

34 personer var til stede inkl. bestyrelsens 6 medlemmer. 

Dagsorden iflg. vedtægterne §5  

1. Valg af dirigent, referent og stemmetællere 

2. Formandens beretning 

3. Revideret årsregnskab for 2023 

4. Budget for 2024 

5. Fastsættelse af kontingent for 2024 

6. Indkomne forslag 

7. Vedtægtsændringer 

8. Valg af bestyrelse 

9. Valg af revisor og revisorsuppleant 

10. Eventuelt 

Ad.1 Rikke Samssund, Danske Seniorer blev foreslået som dirigent. Hun blev valgt med 

akklamation. Holger Skovkjær blev valgt som referent. Dirigenten konstaterede at 

generalforsamlingen var lovlig indkaldt og beslutningsdygtig. Valg af stemmetællere 

blev udsat til evt. senere brug. Headsets var til rådighed. 

Ad 2. Preben Etwil gennemgik den uddelte formandsberetning. Navnet Støtteforeningen 

bliver fremover en slags overtekst til Tisvilde Højskoles Venner, for at tydeliggøre 

foreningens virke. Denne navnetilføjelse ændrer ikke på, at foreningen stadig 

hedder Tisvilde Højskoles Venner. De primære indtægtskilder er kontingent, 

Støttekoncert og private bidrag. Der er over tid efterhånden doneret 1,5-2,0 mio. kr. 

til Højskolen. På et projektskema som bestyrelsen behandler på hvert eneste 

bestyrelsesmøde opføres ønsker og ideer med anslåede beløb, og vil blive 

godkendt og udført efterhånden, som der er penge til rådighed. Der er herved et 

godt overblik over kommende og gennemførte donationer. Foreningen udgiver et 

Venneblad til alle medlemmer og potentielle nye medlemmer. Det indeholder 

artikler om begivenheder på højskolen, omtale af mad og mennesker på højskolen. 

Vennebladet har også en indmeldingskupon så bladet har derfor flere funktioner. 

Aktivitetsniveauet i foreningen afhænger også af om der kan skaffes frivillige nok til 

at gennemføre flere arrangementer. 

Formanden takkede de afgående bestyrelsesmedlemmer for samarbejdet. 

Beretningen blev herefter godkendt. 



Ad 3. Bente Jørgensen gennemgik regnskabet for 2023, som var uddelt. 

Der var indtægter på i alt 102.016,37 kr. hvor kontingenter fra medlemmer udgjorde 

79.355 kr. og støttekoncerten 22.600 kr. 

Div. omkostninger og donationer, kontingent til Danske Seniorer for medlemmerne 

samt 3000 kr. til de frivillige i alt udgifter på 48.377,92 

Resultatet udgør 53.638,45 kr. 

Balancen viste en bankbeholdning d. 31/12 2023 var på 91.960,25 kr. 

Konto for henlæggelser til vedligeholdelse var 20.011,37 kr. 

Årets resultat var på 53.638,45 kr. 

Regnskabet er revideret og beholdningen fundet til stede. 

Regnskabet blev godkendt. 

Ad 4. Bente Jørgensen gennemgik derefter budgettet for 2024. Der er budgetteret med 

55.000 kr til donationer til Højskolen og ca. 40.000 kr. til omkostninger og 3.000 kr. 

til de frivillige. 

Resultatet vil forventeligt blive 3.100 kr. Der var ingen bemærkninger til budgettet. 

Antallet af medlemmer udgør 425 personer — deraf 317 singler og 57 par. 

Ad 5. Kontingentet for 2024 er uændret 200 kr. for enlige og 350 kr. for par 

Ad 6. Der var ingen indkomne forslag. 

Ad 7. Der var ingen forslag til vedtægtsændringer. 

Ad 8. Valg af 2 bestyrelsesmedlemmer for 2 år 

Holger Skovkjær og Bente Jørgensen ønskede ikke at genopstille. 

I stedet blev valgt Anette Mikkelsen, som beskrev sine kvalifikationer og 

forventninger i en kort tale. 

Janne Praud stillede op, men var ikke til stede. Da hun skriftligt har bekræftet sit 

kandidatur, blev hun valgt. 

Jytte Nørgaard ønskede at trække sig nu, selv om hendes valgperiode først udløber 

næste år. Iben Bertelsen blev derfor valgt til bestyrelsen for 1 år. 

Hanne Foss blev valgt for et år som suppleant til bestyrelsen. 

Holger ønskede de nyvalgte tillykke med valget og takkede sine kollegaer for et 

usædvanlig godt samarbejde i de mange år. Han havde arbejdet med 3 formænd 

og betegnede tiden i bestyrelsen som spændende og med masser af godt humør. 

En særlig tak blev rettet til forstander Mogens Johansen for mange gode samtaler 

og et spændende samarbejde. De vil fortsat være sammen i Højskolens bestyrelse. 

Ad 9. Valg af revisor og revisorsuppleant. 

Revisor Vibeke Fjeldsøe blev genvalgt for 1 år 

Revisorsuppleant Ingrid Ottesen blev genvalgt for 1 år. 



Ad 10. Der var enkelte spørgsmål fra salen, som blev besvaret. 

Mogens Johansen takkede, Bente, Jytte og Holger for deres indsats for Højskolen 

og arbejdet i bestyrelsen. Mogens Johansen fortalte om opgaverne som 

ambassadører for Tisvilde Højskole. Dem havde de løst godt og gjort et kæmpe 

arbejde for at udbrede kendskabet til skolens aktiviteter.  

Rikke Samssund rundende generalforsamlingen af og takkede for god ro og orden. 

Referent 

Holger Skovkjær 
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Dirigent Formand 


